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Datum konání:

Přítomni:

Omluveni:

Hosté:

Ústav fyziky materiátů AV ČR, v. v. i., Žižkova 5L3l22,515 00 Brno

Rada instituce

Zápis ze 113. jednání Rady Úrnn AV ČR, v. v. i.

14.7I.2022

A. Dlouhý, M. Friák, R. Gróger, P, Hutař, Z. Chlup, T, Kruml, L. Náhlík, D. Munzar,
S. Seitl, R. Vrba (10 členů)

M. Kotoul, L. Pantělejev, J. Spousta

A. Kroupa, H. Maděrová, S. Fintová

Jednání Rady zahájil předseda, přivítal přítomné členy a hosty. Konstatoval, že Rada je
usnášeníschopná. Představil progra m jed ná ní.

Program:

L Ověření a schválenízápisu ze tt2. zasedání Rady instituce.
2. Ověřenívýsledků hlasování per rollam.
3. Projednánía schválení návrhů ředitele na udělenístatutu Emeritnívědecký pracovník.
4. Projednání a schválení Organizačního řádu ÚFM.
5. Projednánía schválení nejvýznamnějších výsledků ÚFM za rok2022.
5. Různé.

Ad 1) Ověření a schválení zápisu ze Lí.2. zasedání Rady

PřítomníČlenové Rady nevznesli žádné náměty ani připomínky ke zněnítohoto zápisu.
Zápis ze 112. zasedání Rady byl ověřen a schválen.

Ad 2) Ověření výsledků hlasování per rollam.

Dne 20. 9,2022 bylo vyhlášeno hlasováníper rollam o doporučenípodánínávrhu projektu M, Jambora
s názvem ,,Novel steel solutions for green H2 systems and offshore wind turbines exposed to sub-zero
temperatures". Záměr projektu je připravován do programu Research Fund for Coal & Steel (RFCS),

výzvy RFCS-O2-2OZ2-RPJ, poskytovatelem podpory je Evropská komise.

Rada podání projektu doporučila (13 hlasů PRO).

Dne22.9.2022 bylo vyhlášeno hlasováníper rollam o doporučenípodánínávrhu na zařazeníkandidáta
lnB. Petra Miarky, Ph.D. do Programu podpory perspektivních lidských zdrojů - postdoktorandů
(Program PPLZ). Program PPLZ má za cíl podpořit kategorii začínajících výzkumných pracovníků, kteří
jsou perspektivní pro rozvoj stávajících i nových vědních oborů na pracovištích AV ČR.

Rada podání projektu doporučiIa (13 hlasů PRO).

Rada ověřila výsledky a zápisy o hlasování per rollam, které tvoří přílohy č.I a 2 tohoto zápisu.
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Ad 3) Projednání a schválení návrhu ředitele na udělení statutu Emeritní vědecký pracovník.

Předseda Rady předal slovo řediteli T. Krumlovi, který přítomným představil svůj záměr udělovat
v souladu s Kariérním řádem vysokoškolsky vzdělaných pracovníků AV ČR statut Emeritní vědecký
pracovník, Z výzkumných pracovníkŮ ÚrV, kteřísplňují podmínky pro udělenístatutu, navrhl ředitel tři
kandidáty, a to: prof. RNDr. Ludvíka Kunze, CSc., dr. h. c.; prof. RNDr. Jaroslava Poláka, DrSc., dr. h. c.,
a prof. lng. Václava Skleničku, DrSc.

Po krátké diskuzi nechal předseda hlasovat tajnou volbou o návrhu ředitele Úpvt na udělení statutu
Emeritnívědecký pracovník pro prof. RNDr. Ludvíka Kunze, CSc,, dr. h, c.; prof. RNDr. Jaroslava poláka,

DrSc., dr. h. c., a prof. lng. Václava Skleničku, DrSc.

Výsledek hlasování:

prof, RNDr. Ludvík Kunz, CSc., dr. h. c.

prof. RNDr. Jaroslav Polák, DrSc,, dr. h. c,,

prof. lng. Václav Sklenička, DrSc.

Usnesení: Rada projednala a schválila návrh ředitele
pracovník pro prof. RNDr. Ludvíka Kunze, CSc., dr. h. c.;

a prof. lng. Václava Skleničku, DrSc.

ÚrV na udělení statutu Emeritní vědecký
prof. RNDr, Jaroslava Poláka, DrSc,, dr. h. c.,
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Ad 4) Projednání a schválení Organizačního řádu ÚrrU.

Slova se ujal ředitel T. Kruml a přítomným představil návrh změn v dokumentu s Organizačním řádem
ÚrV, kteni měli všichni členové předem k dispozici. V diskuzi navrhl A. Dlouhý úpravu doplněného
textu v Čl,3 odst.4 bod m) na,,volítajemníka rady instituce z řad zaměstnanců pracoviště".

Následně předseda Rady nechal hlasovat o schváleníOrganizačního řádu Úrv v předloženém znění.

Výsledek hlasování: PRO: 10 PROT|:0 ZDRŽEL sE: o

Usnesení: Rada schválila Organizační řád ÚrU, kteni tvoří přílohu č. 3 tohoto zápisu.

Ad 5) Projednání a schválení nejvýznamnějších výstedků ÚFM za rok2O22

Předseda Rady přítomným představil návrh nejvýznamnějších publikačních výsledků Úrv, které měli
členové předem k dispozici.

Proběhla diskuze mezi členy rady. L. Náhlík v diskuzi poukázal, že by se nemělo jednat jen o výběr
publikací, ale mělo by se jednat o popis řešených výzkumných témat ÚrV se společenskou relevancí.
Výzkumná témata by měla být podložena publikacemi a případně dalšími typy výsledků (patent, užitný
vzor, metodika, ...).
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Členové Rady s názorem L. Náhlíka souhlasili a dohodli se, že by mělo jít o výsledky řešené napříč
výzkumnými skupinami na ÚrV. Na základě navržených publikačních výsledků byla v diskuzi
identifikována Čtyři výzkumná témata a osoby zodpovědné za přípravu podkladů - oDs materiály (F.

ŠiŠka;, 3D tisk a additive manufacturing (L. Kunčická), Nanostrukturní materiály (L. Bertolla) a
Uchovávání vodíku (J. Čermák).

Výběr třínejvýznamnějších výsledků ÚrV za rok2022 proběhne na dalším zasedání Rady.

Ad 6) Různé

Stavba budovy elektronové mikroskopie - T. Kruml přítomné informoval, že výstavba budovy
elektronové mikroskopie probíhá v roce 2022dle plánu.

T. Kruml přítomné informoval o přípravě studie a architektonického návrhu týkající se snížení
energetické náročnosti hlavní budovy Úru ze současně nevyhovující kategorie F.

L. Náhlík z pozice člena Akademické rady informoval přítomné k plánu financováníústavů AV čR na rok
2023 s tím, Že bude zachována podpora zahájených stavebních investic a nebudou poskytovány tzv.
velké investice do přístrojového vybavení pracovišť.

R. Gróger přítomné informoval o přidělení konference Multiscale Materials Modeling (MMM 11),
kterou bude organizovat náš Ústav, Konference se bude konat v září2O24v Kongresovém centru praha.

Web konference: mmm1,1.ipm.cz.

Termín příštího jednání Rady: 19. 72,2022 v 10:30

Seznam příloh:

Příloha č. 1- Zápis o jednání Rady Úrv AV ČR, v. v. i. per rollam z20,9.2022.
Příloha č.2-Zápis o jednání Rady ÚrV AV ČR, v. v. i. per rollam z22.9.2022,
Příloha č. 3 - Organizační řád ÚFM

V Brně dne 21. 1,1,.2022

zapsal: Michalzouhar b Ut

Schválil: Roman Gróger, předse
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